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 خبرگزاری »تاس«: 
اظهارات »ملایی« کذب است

ایسنا: خبرگزاری »تاس« روسیه به بازتاب 
لغو محرومیت جودو ایران پرداخت و به نقل 
از مقامات ایرانی عنوان کرد که ورزشکار 
ایرانی به دنبال گرفتن تابعیت بوده و اظهارات 
دروغین انجام داده است. »تاس« در رابطه 
با لغو محرومیت جودو ایران از رقابت های 
جهانی نوشت: فدراسیون جودو ایران در اکتبر 
۲۰۱۹ در ارتباط با حادثه ای در مسابقات 
جهانی توکیو از کلیه مسابقات توسط این 
سازمان یا فدراسیون های عضو آن محروم 
شد. در جریان این مسابقات، مقامات ایرانی 
خواستار کنارکشیدن سعید مولایی جودوکار 
کشورشان شدند که در وزن ۸۱ کیلوگرم رقابت 
می کرد تا از دیدار احتمالی با »ساگی موکی« 
نماینده رژیم صهیونیستی جلوگیری کنند. 
مولایی دستورالعمل ها را دنبال نکرد و پس از 
مسابقات اعتراف کرد که از بازگشت به وطن 
خود می ترسد. فدراسیون ایران اسنادی ارائه 
کرد مبنی بر اینکه مقامات این کشور هرگز 
این ورزشکار را به کناره گیری از مسابقات ملزم 
نکردند و اظهارات »مولایی« کذب است و 
به منظور تسریع در روند تغییر تابعیت بیان شده 
است. اخیرا نیز در نتیجه در روند رسیدگی، 
کمیته انضباطی فدراسیون جهانی جودو گفته 
که اظهارات ملایی در نظر گرفته خواهد شد. 
فدراسیون جودو ایران این تصمیم را 3بار در 
CAS فرجام خواهی کرد که در نهایت تعلیق 

پایان یافت.

خارج ازمستطیل سبز

 طلب 6/3 میلیون 
دلاری فوتبال از فیفا

فیفا در گزارشی سهم فدراسیون فوتبال 
ایران از کمک های مالی خود را در بازه 
زمانی سال های ۲۰۱۶ تا ۲۰۲۲، حدود 
۱۰ میلیون دلار اعلام کرد که از این مبلغ 
۶ میلیون و 3۲۰ هزار دلار باقی مانده است. 
فیفا در گزارش به کمک های مالی خود 
به ایران پرداخته و جزئیات برنامه های 
تاییدشده و مبلغ باقی مانده از کمک مالی 
به فدراسیون فوتبال ایران را اعلام کرده 
است. طبق جدول فیفا، میزان کمک های 
مالی به فدراسیون فوتبال از سال ۲۰۱3 تا 
۲۰۲۲ حدود ۱۰ میلیون دلار )۹ میلیون و 
۸۵۰ هزار دلار( است که از این مبلغ حدود 
3.۵ میلیون دلار تاییدشده و مبلع ۶.3 
میلیون دلار باقی مانده است. در واقع ایران 
باید برنامه های آتی خود برای دریافت مبلغ 
باقی مانده را اعلام کند. فدراسیون فوتبال 
می گوید تحریم ها مانع از دریافت این مبالغ 

شده است.

خـــبر

د یـــد گــاه

مدیریت تیم های ورزشی و به خصوص استقلال و پرسپولیس 
کار سختی است و حتی وزیرورزش به اشکالات مدیریت در این دو 
باشگاه واقف است. بنابراین وقتی چیزی عیان است چه حاجت به 
بیان است. باشگاهداری کار سختی است و کسانی که ادعا می کنند 
می توانند از پس آن برآیند نتوانسته اند عملکرد قابل قبولی داشته 
باشند. هر دو تیم استقلال و پرسپولیس شرایط مشابهی دارند. البته 
پرسپولیس کمی وضعیتش بهتر است، به این خاطر که از گذشته تیم 
اول، پرسپولیس و تیم دوم استقلال بوده است. وقتی شرایط به این 
صورت است و نفر اول در رأس این کار به خوبی از اشکالات و ایرادات 
مطلع است اما تصمیم قاطعی گرفته نمی شود باید فاتحه آن فوتبال 
را بخوانیم. من بارها گفته ام که کمیته فنی به غیر از دردسر و فشار 
هیچ چیزی ندارد اما لزوم وجود آن در باشگاه ها یکی از نیازهای اصلی 
و ضروری است. وقتی مدیران باشگاه ها کاربلد نباشند و سرمربیان 
تیم ها هم ترسو باشند، شرایط بهتر از این نمی شود. با وجود کمیته 
فنی، تصمیمات حساب شده خواهد بود و افراد متخصص و فنی در 
این کمیته اظهارنظر می کنند. پس از آن به هیات مدیره اعلام و در 
نهایت به اطلاع مدیرعامل رسانده می شود. ما چنین چیزی در باشگاه 
استقلال نداریم و تصمیمات به صورت دیمی و باری به هر جهت است. 
وقتی با »فکری« قرارداد بسته شد، آنها گفتند فردی مثل فکری که 
کاپیتان تیم استقلال بوده و در تیم های دیگر نتیجه گرفته است چرا 
نباید در تیم استقلال نتیجه بگیرد، به همین خاطر او را جذب کردند 
و حتی خاطرم هست که پول زیادی هم به خاطر فسخ قرارداد او 
ردوبدل شد. حالا هم باید مسئولیت حضور او را در استقلال بپذیرند. 
یکی از مشکلات و بدبختی های این تیم این است که در اواسط فصل 
دست به تغییر مربی می زند. تغییر فکری در شرایط فعلی هیچ کمکی 
به استقلال نمی کند بلکه بحران پشت بحران است. البته فکری هم 
باید به این موضوع توجه می کرد که تیمی که توسط شخص دیگری 
بسته شده است قطعا نمی توانند با او رفاقتی داشته باشند و از طرفی 
قراردادها در این تیم خیلی بد بسته شد. وریا غفوری در اواسط فصل 
می گوید باید ۱۰ میلیارد به قراردادم اضافه کنید. قائدی ۱۱ روز در 
تمرینات تیم حاضر نمی شود و مدعی است که باید قراردادش را 
افزایش دهند. این وضعیت اصلا درست نیست. وقتی بازیکن قرارداد 
بسته است یعنی باید تا آخر فصل با همان قرارداد کار را تمام کند و 
ادعایی نداشته باشد اما در استقلال خیلی راحت بازیکنان قید تیم 
را می زنند و به دنبال منافع خودشان هستند. البته باشگاه هم با آنها 
همراهی می کند و همین موضوع، باعث به وجودآمدن مشکلات 
بیشتری می شود. برخی از بازیکنان استقلال هم نمی دانند با چه 
معیار و ملاکی به این تیم آمده اند. قیافه آنها به استقلال نمی خورد 
و پیراهن این تیم برای آنها گشاد است. گاهی پیش می آید که یک 
بازیکن جذب تیم سطح بالا می شود اما خودش را بالا می کشد اما در 

استقلال چنین چیزی وجود ندارد. 

تغییر »فکری« کمکی  به استقلال نمی کند 

    مربی
وریا غفوری کاپیتان استقلال دیروز اعضای این تیم را 
تمرین داد. تمرین استقلال در شرایطی برگزار شد که همه 
چیز تحت تاثیر جدایی محمود فکری بود. در حالی که قرار 
بود آبی ها تمرین ریکاوری خود را  از ساعت 12 در زمین 
تهرانسر برگزار کنند، هیچکدام از اعضای کادرفنی به محل 

تمرین نرفتند.

        خرید
مهدی کیانی نیم فصل موفقی در سپاهان نداشت. این 
موضوع باعث شد تا خیلی زود بحث جدایی او از جمع 
اصفهانی ها مطرح شود. در پایان نیم فصل اول، استقلال 
تهران جدی ترین مشتری مهدی کیانی بود. باشگاه 
مس رفسنجان با انتشار تصویر مهدی کیانی، رسما از 

خریدجدید خود رونمایی کرد.

        خوشحالی 
در دیدار با گل گهر  امید نورافکن یکی از خوب های 
سپاهان بود و تک گل بازی هم روی پاس دقیق او برای 
شهباززاده به ثمر رسید. این تصویر امید نورافکن را 
نشان می دهد که حتی جلوتر و خوشحال تر از سجاد 
شهباززاده، در حال جشن گرفتن در استادیوم خالی 

از تماشاگر است.

ت
شــ

س نو
عک

در این فصل شاهد افزایش مبلغ قراردادها و تغییرات 
بازیکنان و مربیان هستیم. امیررضا واعظ آشتیانی 
مدیرعامل اسبق باشگاه استقلال در این خصوص 

صحبت کرد. 
 در مورد درخواست بازیکنان برای افزایش 

قرارداد در اواسط فصل چه نظری دارید؟
اگر بازیکنی ادعا کند که قراردادش کم بوده، هیچ 
الزامی بر تغییر آن نیست، مگر اینکه عملکرد 
بازیکن به گونه ای باشد که هیات مدیره و مدیرعامل 
تشخیص دهند، مستحق پاداش بوده است. این 
پاداش باید آخرفصل پرداخت شود. قرارداد اولیه 
سرجایش باقی بماند و پاداش عملکرد داده شود، 
نه اینکه قرارداد تغییر کند. احترام و حرمت قرارداد 
باید حفظ شود. این موضوع به نوع نگرش و مدیریت 
باشگاه موردنظر هم مربوط می شود زیرا قرارداد 
جایگاه قانونی خاص خودش را دارد. هیچکس 
نمی تواند به قرارداد اعتراض کند مگر اینکه ثابت 
کند فریب خورده است. البته اگر قراردادی در 
چارچوب خودش و به طور قانونی ثبت نشود، ابطال 

است و جایی هم برای دفاع باقی نمی گذارد.
 شاهد ترانسفر مربیان در نیم فصل،  هستیم!

درباره مربیان با یک پدیده جدید روبه رو هستیم که 
تیم های خود را رها می کنند و به تیم دیگر منتقل 
می شوند. من نمی دانم قرارداد این افراد چگونه 
نوشته می شود. برای نیم فصل است یا یک فصل؟ اگر 
برای یک فصل بسته می شود، این قرارداد چه بندی 
دارد که مربی می تواند قرارداد خود را یکطرفه فسخ 
کند. چه در مورد مربیان و چه در خصوص بازیکنان 
ضعف مدیریتی وجود دارد. یکی، ۲ فصل است که 
مربیان در نیم فصل یا قبل از نیم فصل با یک پیشنهاد 
دیگر به راحتی جابه جا می شوند. باید دید در قرارداد 

آنها چه بندهایی وجود دارد.
 در مورد جدایی مربیان چه نظری دارید؟

واقعا جای تاسف دارد اگر مدیر در قرارداد با مربی 
بندی اضافه کرده باشد که با هر پیشنهادی برود. 
هیات مدیره باشگاه در این مورد باید با مدیرخاطی 
برخورد کند. اگر هیات مدیره هم کوتاهی کرد، 
مجمع باشگاه باید رسیدگی کند. این اتفاق جدید 
نشانه یک نابسامانی در قرارداد مدیران با بازیکنان 
و مربیان است. جدایی بازیکن در نیم فصل جای 
توجیه دارد اما در خصوص مربی تعجب برانگیز 

است. 

گفــت و گــو
امیررضا  واعظ آشتیانی: 

 جدایی مربیان 
در  نیم فصل 

تعجب برانگیز است! 

فوتبال داخلی
ایسنا: پس از برگزاری انتخابات فدراسیون فوتبال در 
   AFC۱۰ اسفند )۲۸ فوریه( که در حضور نمایندگان فیفا و
برگزار شد، شهاب الدین عزیزی خادم به عنوان ریاست این 
فدراسیون در پنج سال آینده انتخاب شد. در روز انتخابات دو 
نماینده از AFC به صورت حضوری و دو نماینده هم به صورت 
آنلاین و یک نماینده هم از فیفا به صورت آنلاین بر روند 
انتخابات نظارت داشتند تا تمامی مقررات و قوانین اساسنامه ای 
به صورت دقیق اجرا شود و هیچ ابهامی درباره فرآیند انتخاب 
هیات رئیسه وجود نداشته باشد. حتی نمایندگان کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در هر مرحله انتخابات، به دقت با تلفن های همراه 
خود از تابلو نتایج و صندوق های رای، عکاسی کردند و به عنوان 
مستند به کنفدراسیون فوتبال آسیا فرستادند تا بعداز یکسال 
بلاتکلیفی به علت ایرادهای اساسنامه، فدراسیون فوتبال هم 
 AFC رئیس خود را بشناسد. در پی این موضوع، روسای فیفا و
هم به صورت جداگانه به شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس 
فدراسیون فوتبال تبریک گفتند و برای او آرزوی موفقیت 

کرده اند.

بین الملل
 باشگاه رئال مادرید به دنبال فروش مدافع فرانسوی خود در 
پایان فصل جاری است. رئال آماده فروش رافائل واران، مدافع 
فرانسوی خود در تابستان آینده است و از این رو از مذاکره با 
یونایتد برسر این بازیکن استقبال می کند. طبق این گزارش؛ 
رئالی ها که از تمدید قرارداد واران ۲7 ساله ناامید شده اند، 
پیشنهادهایی که به این بازیکن خواهد شد را بررسی خواهند کرد، 
این در حالی است که منچستریونایتد اصلی ترین مشتری این 
مدافع فرانسوی است و از مدت ها پیش وضعیت او را زیرنظر دارد. 
واران قرارداد کنونی اش با رئال در پایان ماه ژوئن ۲۰۲۲ به پایان 
می رسد و از آنجایی که تمایلی به تمدید قراردادش با پرافتخارترین 
باشگاه اروپا نشان نداده، مدیران باشگاه 
رئال به دنبال منفعت بردن از انتقال او 
پیش از اینکه بازیکن آزاد شود، هستند. 
باشگاه پاری سن ژرمن هم نسبت به 
جذب واران علاقه مند است، بازیکنی 
که ارزشش در بازار نقل وانتقالات ۵۰ 
میلیون یورو تخمین زده شده است. او 
تاکنون در 3۵۱ بازی برای کهکشانی های 
به میدان رفته و ۱7 گل نیز به ثمر 
رسانده است. پیش از این نشریه 
کاتالونیا  چاپ  »اسپورت« 
گزارش داده بود؛ واران که 
از سال ۲۰۱۱ در عضویت 
باشگاه رئال مادرید است 
و تاکنون به این تیم 
برای کسب ۱۸ جام 
از جمله سه  مختلف 
قهرمانی در لالیگا، یک 
قهرمانی در جام حذفی اسپانیا و 
چهار قهرمانی در لیگ قهرمانان 
اروپا کمک کرده، به دنبال تجربه 
چالشی جدید است، از این رو قصد 
جدایی از جمع کهکشانی ها را 

دارد.

حسن  روشن
پیشکسوت  استقلال

ایستادن اسطوره براي آینده فوتبال ایران

علي كريمي دست پوپوليست ها را رو كرد
   ادبیات غیرحرفه اي و عوامانه »عزیزي خادم« خیلي چیزها را روشن کرد

آرمان ملی: شهاب  عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال 
در اظهارنظری عجیب و پوپولیستی ادعا کرد که اگر در مجمع 
حضور داشت به علی کریمی  رأی می داد! این اظهارات پوپولیستی 
موردانتقاد کارشناسان و جامعه فوتبال قرار گرفت. آنها می گویند: 
»آقای »عزیزی خادم«! این ره که تو در پیش گرفتی به ترکستان 
است«؛ این در حالی است که فوتبالی ها از جمله احسان حاج صفی 
که انتظار می رفت به علی کریمی رای بدهد، به جادوگر رأی نداد! 

و در بین فوتبالی ها اعتبار خودش را خدشه دار کرد.
 رأی به کریمی؟!

 رئیس جدید فدراسیون فوتبال در اولین حضور تلویزیونی اش 
به عنوان رئیس منتخب مجمع، عنوان کرد که اگر در مجمع حق 
رأی داشت، به علی کریمی  رأی می داد. اظهارنظری که واقع گرایانه 
نیست و ظاهرا جهت جلب افکارعمومی  و کسب محبوبیت صورت 
گرفته است. آرزوی رأی دادن به کریمی  البته آرزوی عجیب 
و غریبی نیست و بسیاری از کسانی که از نتیجه انتخابات و 
به خصوص ۹ رأی علی کریمی  ناراحت بودند، آرزو می کردند که 
کاش در مجمع بودند و به او رأی می دادند، اما این مساله برای 
شخصی مانند عزیزی خادم نمی تواند صدق کند. اگر عزیزی خادم 
واقعا معتقد بود کریمی  شایستگی ریاست فدراسیون را دارد 
که به او رأی بدهد، می توانست خیلی راحت پیش از برگزاری 
انتخابات به نفع او انصراف دهد! در این صورت آرای تمام کسانی که 

می خواستند به او رأی بدهند به نام کریمی  نوشته می شد.
 محبوبیت

رئیس جدید فدراسیون فوتبال فرد ناآگاهی نیست و به خوبی 
می داند علی کریمی  چه محبوبیتی در بین اقشار جامعه دارد و 
به این ترتیب می خواهد شکافی که بین او و افرادی مانند کریمی 
 و مهدوی کیا به وجود آمده را پرکند. از این گذشته عزیزی خادم 
که می گوید اگر حق رأی داشت به کریمی  می داد، چگونه پس از 
انتخابات رأی مجمع به خودش را آگاهانه توصیف می کند. اگر 
رأی مجمع به او آگاهانه باشد، پس رأی خودش به کریمی  از سر 
ناآگاهی است و اگر او چنانکه به زبان می آورد، واقعا کریمی  را 
گزینه بهتری برای ریاست می داند، دیگر نمی تواند برای انتخاب 

خودش از صفت آگاهانه استفاده کند.
 استفاده از برندها 

او در بخش دیگری از سخنانش عنوان کرده که از حضور 
کریمی  و مهدوی کیا در فوتبال استفاده خواهد کرد که به نظر 
می رسد این بخش هم واقعیت ندارد. چرا که حتی اگر واقعا 

چنین نیتی داشته باشد، به خوبی می داند که امثال 
کریمی  و مهدوی کیا، هیچگاه حاضر به همکاری 
با فدراسیون تحت ریاست او نخواهند بود و اصلا 
جنس آنها با تیم کاری که او برای نواب رئیسش 
برگزیده زمین تا آسمان فرق دارد. کمااینکه 

کریمی  لحظاتی پس از پایان دور اول انتخابات به وضوح اعلام 
کرد که به امثال او در این فوتبال نیازی نیست و قصد هیچگونه 
همکاری با تیم جدید فدراسیون را ندارد و مهدوی کیا هم در 
پست اینستاگرامی  اعلام کرد که هیچ علاقه ای به حضور در 
فوتبال ندارد و صرفا دست دوستی به سمت علی کریمی  بلند 

کرده است.
 رأی  حاج صفی

کریمی  در  از  حمایت  در  که  شخصیت هایی  از  یکی 
فضای مجازی فعالیت کرد و در مجمع هم برخورد گرمی  با علی 
کریمی  داشت. احسان حاج صفی، کاپیتان تراکتور و تیم ملی بود 
که پیش بینی می شد رأی او با توجه به حمایتش از کریمی  به این 
چهره باشد.  با این وجود تصاویری از رسانه ها و فضای مجازی 
منتشر شد که نشان می داد حاج صفی برخلاف آنچه به نظر 

می رسید به مصطفی آجورلو رأی داده است. 
 پیشنهاد  ندارم!

در روزهای اخیر و پس از انتخابات فدراسیون فوتبال، 
صحبت هایی مبنی بر پیشنهاد باشگاه بایرن مونیخ به علی 
کریمی  برای مدیریت آکادمی  این باشگاه در کشور امارات مطرح 
شد. کریمی  در گفت وگوی کوتاه در این باره گفت: من 

هیچ پیشنهادی از هیچ کجا ندارم.
 نظر مهاجرانی 

برگزاری  مهاجرانی در خصوص  حشمت 
انتخابات فدراسیون فوتبال اظهارداشت: از قبل 
هم پیش بینی می شد که شانس انتخاب علی 
کریمی  کم است و شاید رأی نیاورد. 
برخورد کریمی  خیلی خوب بود. او 
تا آخرین لحظه عقب نکشید و برای 

آینده فوتبال ایران ایستاد.

مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان به شایعه 
حضور جواد نکونام در استقلال تهران واکنش 
نشان داد. سعید آذری گفت: من در گذشته 
هم چندبار در خصوص این مسائل صحبت 
کردم و نیازی نیست دوباره حرفی بزنم. نکونام 
در فولاد کارش را با آرامش انجام می دهد، اگر 
او »نکونام« شده است به دلیل تعهدی است که 

به کار و وظایفش دارد و همیشه حرفه ای رفتار 
کرده است. ما کارمان را با نکونام شروع کردیم و 
با ایشان هم به اتمام می رسانیم، نکونام در فولاد 
می ماند و امیدوارم دوستان هم مشکلات تیمشان 
را حل کنند. وی در ارتباط با وضعیت فعلی فولاد 
و برد برابر ذوب آهن عنوان کرد: ما آخرین بازی 
نیم فصل اول و اولین بازی نیم فصل دوم را با برد 

پشت سر گذاشتیم و گرفتن این ۶ امتیاز توانست 
به وضعیت ما در جدول سروسامان بدهد. ما با 
تلاش و سخت کوشی بیشتر کار را ادامه می دهیم 
تا بتوانیم فولاد را به جایگاهی که مستحقش است 
برسانیم. آذری در پاسخ به این پرسش که »آیا 
فولاد به قهرمانی در لیگ امسال فکر می کند؟« 
عنوان کرد: در لیگ امسال همه تیم ها می خواهند 
قهرمان شوند ولی اعتقاد من این است که صحبت 
در مورد این مسائل خیلی زود است. هدف ما این 
است که بازی با بازی جلو برویم و تا آخرین توان 
خود می جنگیم تا شاهد پیشرفت فولاد باشیم. 
من باید از تلاش و حمایت های اعضای محترم 

هیات مدیره کارخانه فولاد تشکر کنم، همینطور 
از آقای قلعه نویی مدیرعامل کارخانه که فردی 
فوتبالی هستند و همیشه از باشگاه فولاد حمایت 
می کنند. امیدوارم با تلاش مجموعه فولاد و 
حمایت هواداران بهترین عملکرد ممکن را داشته 
باشیم. مدیرعامل باشگاه فولادخوزستان در 
ارتبط با بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی این 
باشگاه تصریح کرد: متاسفانه چیز جدیدی به 
باشگاه ما نگفته اند و CAS هم یکسری اطلاعات 
جدید از ما خواسته است. متقاعدکردن آنها 
سخت است ولی تلاش ما این است که مشکل 

را حل کنیم.

سعید آذری: 

»نکونام« در  فولاد   می ماند

آرمان ملی: محمود فکری که در این فصل هدایت تیم استقلال 
را بر عهده گرفته بود پس از گذشت ۱۶ هفته و بعداز توافق با 
هیات مدیره  از باشگاه استقلال جدا شد. گفته می شود »قلعه نویی« 

و »مجیدی« گزینه های جدی هیات مدیره  هستند. 
 توافق

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: در جلسه ای صمیمانه  با محمود 
فکری توافق کردیم که از سمت خودش استعفا کند. احمد مددی، 
مدیرعامل باشگاه استقلال در گفت وگو با سایت رسمی  این باشگاه، 
در خصوص جدایی محمود فکری از این تیم اظهارداشت: جلسه ای 
دوستانه با آقای فکری داشتم و در این جلسه صمیمانه، با ایشان 
توافقاتی انجام شد و در نهایت آقای فکری از سمت خود استعفا 
دادند. وی افزود: جا دارد بنده از زحمات ایشان در این ماه ها تشکر 
کنم و می دانم که ایشان همه تلاش خود را برای موفقیت استقلال 
به کار بست. برای ایشان آرزوی موفقیت در ادامه دوران مربیگریش 
را دارم. مدیرعامل استقلال عنوان کرد: ان شاءا... به زودی سرمربی 

جدید استقلال را معرفی خواهیم کرد.
 صحبت  فکری

محمود فکری بعداز حضور در باشگاه استقلال و نشست با احمد 
مددی اظهارداشت: من استعفا دادم و کارم با استقلال تمام شد. کار من 
با استقلال به پایان رسید. وی افزود: امیدوارم این تصمیم برای همه 

خیر باشد. به تمرین استقلال هم نمی روم چون همه چیز تمام شد.
 نظر پیشکسوت

جواد قراب پیشکسوت باشگاه استقلال درباره جدایی محمود 
فکری از جمع آبی های پایتخت، اظهارکرد: وقتی متوجه شدم که 
قرار است محمود فکری سرمربی استقلال شود، بسیار خوشحال 

شدم چون فکری عاشق استقلال است. اما شرایط طوری شد 
که مشکلات مدیریتی زیادی پیش آمد و فکری نتوانست با تیم 
هماهنگ شود. شاید بازیکنانی که در استقلال بودند هم نتوانستند 
خودشان را وفق دهند. گاهی حتی مربی های بزرگ دنیا هم 
نمی توانند خوب نتیجه بگیرند. فکری از بازیکنان قدیمی  استقلال 
است و چیزی از ارزش های او کم نمی شود. او ادامه داد: فکر نمی کنم 
استقلال می توانست با فکری ادامه دهد چون اعضای هیات مدیره  
بین خودشان مشکل دارند و  نمی دانند باید چه کسی را انتخاب 
کنند. چون فکری متوجه شده که نمی تواند به باشگاه کمک کند 
و استعفا داده است. اشکالی هم ندارد چون امثال محمود فکری در 
باشگاه استقلال زیاد هستند که می توانند به تیم کمک کنند. از بین 
گزینه های موجود فکر می کنم فرهاد مجیدی یک استقلالی دو آتشه 
است و در حال حاضر مناسب ترین گزینه برای تیم است. هواداران 
به دلیل سابقه او در باشگاه، او را دوست دارند و می تواند از هر لحاظ به 
باشگاه کمک کند. قول می دهم با آمدن ایشان و کادرجدید، تغییرات 
بزرگی در تیم ایجاد شود. تغییر روش بسیار تاثیرگذار است و به نظرم 
بهترین گزینه مجیدی است. او در پاسخ به این سوال که آیا می توانیم 
از استقلال انتظار قهرمانی داشته باشیم، گفت: من خودم در استقلال 
بازی کرده ام و در سخت ترین وضعیت ها توانستیم قهرمان شویم. 
قطعا استقلال می تواند قهرمان شود. ما قهرمانی را از دست نداده ایم 
و تنها شش امتیاز با صدرجدول فاصله داریم که قابل جبران است. 
مطمئنا با آمدن مجیدی و یکدست شدن اعضای هیات مدیره و 
حمایت از مجیدی، استقلال می تواند نتایج خوبی کسب کند. او 
در پایان گفت: از فرهاد مجیدی می خواهم در صورتی که سرمربی 
استقلال شد، از پیشکسوتان دوری نکند و اعتماد آنها را جلب کند 

و مطمئن باشد ما پیشکسوتان خواهان موفقیت هر فردی که وارد 
باشگاه می شود، هستیم. امیدوارم استقلال با هدایت او یا هرکس 
دیگر که سکان هدایت تیم را برعهده می گیرد، در لیگ برتر و 

لیگ قهرمانان آسیا موفق باشد.
 کارنامه

استقلال در ۱۶ هفته ای که فکری مربی بود، توانست با ۲7 امتیاز 
در رده سوم جدول قرار بگیرد. استقلال در مدت سرمربیگری فکری 
موفق شد ۱۹ گل به ثمر برساند  و ۱۲ گل دریافت کرد. فکری با 
وجود شروع خوب در استقلال، نتوانست این روند را ادامه دهد و در 
۵ بازی آخر استقلال، این تیم تنها یک پیروزی کسب کرد. محمود 
فکری پس فسخ قرارداد با نساجی مازندران به استقلال پیوست که 
با شکایت نساجی مازندران از این مربی همراه شد. همچنین مشکل 
فکری با چند تن از بازیکنان و مشکلات مالی باشگاه باعث شد تا 
اختلافات به اوج خودش برسد و در نهایت او پس از جلسه ای که با 
احمد مددی مدیر عامل باشگاه استقلال داشت از سمت خودش 

استعفا داد.
  جدایی  عمران زاده 

حنیف عمران زاده پس از توافق خود با مدیران باشگاه استقلال 
برای جدایی از این تیم اظهارداشت: برای مربیان جدید آرزوی 
موفقیت می کنم و ان شاءا... جام ببرند. وی درباره اینکه آیا از لحاظ 
مالی با استقلال به توافق رسیده، توضیح داد: استقلال خانه من است. 
آدم با خانه اش به مشکل نمی خورد. مدتی قبل یک میلیارد و 4۰۰ 
میلیون تومان از این باشگاه طلب داشتم که به خاطر استقلال از آن 

گذشتم و شکایت نکردم و با تعامل پولم را گرفتم. 
 گزینه  جدی 

پس از گمانه زنی های فراوان محمود فکری از هدایت تیم فوتبال 
استقلال استعفا کرد تا بحث انتخاب سرمربی جدید آبی ها وارد فاز 
جدیدی شود. امیر قلعه نویی سرمربی گل گهر یکی از جدی ترین 
گزینه های جانشینی محمود فکری است. با این وجود باشگاه 
گل گهر هنوز پیشنهاد رسمی  از استقلال برای صدور رضایتنامه 
قلعه نویی دریافت نکرده است. گل گهر با هدایت امیر قلعه نویی در 
لیگ برتر، مقابل پرسپولیس و سپاهان شکست خورده است. علاوه بر 
قلعه نویی، فرهاد مجیدی به عنوان دیگر گزینه هیات مدیره  استقلال 

برای جایگزینی فکری است. 
 وضعیت  شجاعیان 

ساعاتی بعداز استعفای محمود فکری از استقلال، داریوش 
شجاعیان،  هافبک استقلال در ساختمان این باشگاه حاضر شد که 
همزمان با حضور اعضای کادرفنی محمود فکری برای فسخ قرارداد 
بود. داریوش شجاعیان در واکنش به سوالات خبرنگاران و علت 
حضورش در ساختمان این باشگاه گفت: کار اداری داشتم. برای 
همین به باشگاه آمده ام. او در پاسخ به این سوال که آیا قصد فسخ 

قرارداد و جدایی از این تیم را دارد، گفت: نه چنین قصدی ندارم.

»قلعه نویی« و »مجیدی« گزینه های جدی برای  سرمربیگری  

»فکری« از استقلال جدا شد


